

GENERAL AGREEMENT ON
TARIFFS AND TRADE

ACCORD GÉNÉRAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

GATT/896

31 August 1964

SPAIN AND THE GATT ACTION PROGRAMME

The Spanish authorities have informed the Executive Secretary, General Agreement on Tariffs and Trade that, in accordance with the conclusions adopted by Ministers at their meeting in May 1963, the following measures have been taken to facilitate the expansion of the export trade of developing countries.

Duties have been either reduced or suspended on the following products: coffee (duty suspended for three months as from 26 June 1964); specified types of tropical wood (duty reduced from 22 per cent to 15 per cent as from 14 March 1964); henequen and sisal (duty reduced on a provisional basis from 5 per cent to 1 per cent, as from 15 March 1963).

Further, and in order to stimulate consumption of these products, the Spanish authorities removed, on 1 July 1964, the surcharge on tea and on coffee.

END

L'ESPAGNE ET LE PROGRAMME D'ACTION DU GATT

Les autorités espagnoles ont informé le Secrétaire exécutif de l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce que, conformément aux conclusions adoptées par les ministres à leur réunion de mai 1963, les mesures suivantes ont été prises pour faciliter l'expansion du commerce d'exportation des pays en voie de développement.

Les droits ont été soit réduits soit suspendus pour les produits suivants: café (droit suspendu pour trois mois à compter du 26 juin 1964); certains bois tropicaux (droit ramené de 22 pour cent à 15 pour cent à dater du 14 mars 1964); henequen et sisal (droit ramené provisoirement de 5 pour cent à 1 pour cent à partir du 15 mars 1963).

En outre, pour stimuler la consommation de ces produits, les autorités espagnoles ont supprimé au 1er juillet 1964 la surtaxe sur le thé et le café.

FIN